
Zápisnica č. 2/2022 

zo  zasadania Predstavenstva SANET-u, konaného dňa 28.11.2022 
   

Prítomní hlasujúci členovia:  Horváth,  Škrovina, Ďurkovič, Podhora, Chovanec,  Demovič , Hanzel, 

Kadlec, Weis, Elias 

Neprítomní hlasujúci členovia: Bórik 

Prítomní členovia kontrolnej komisie: Hutňan, Barta, Stanislav 

Neprítomní členovia kontrolnej komisie:  

Program:   

1. Odsúhlasenie programu VZ 
2. Odsúhlasenie kandidátky Predstavenstva a Revíznej komisie na roky 2023-2026 
3. Informácia o možnej dodatočnej dotácii z ministerstva 
4. Prípadné nové  projekty pripojenia škôl 
5. Rôzne 

 

Predseda predstavenstva všetkých privítal a oboznámil s návrhom programu. 

Predseda predniesol návrh programu zasadania na schválenie. 

Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

 

Bod 1. 

Odsúhlasenie programu VZ  

1. Otvorenie, voľba mandátovej, volebnej a  návrhovej komisie    (Horváth) 

2. Správa o aktivitách Predstavenstva SANET-u v období  

    od posledného Valného zhromaždenia    (písomne Horváth) 

3. Informácia o hospodárení        (písomne Horváth) 

4. Správa revíznej komisie Združenia SANET    (Bárta) 

5. Stav realizácie projektu SANET do škôl                                     (Horváth) 

6. Realizácia výstupov výskumného projektu – 

    inováciu sieťových zariadení     (Ďurkovič) 

7. Voľba členov Predstavenstva a Revíznej komisie  (komisia) 

8. Diskusia 

9. Uznesenie a ukončenie       (komisia) 
 

Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

 

 

 

 



Bod 2.  

Odsúhlasenie kandidátky Predstavenstva a Revíznej komisie na roky 2023-2026 

Predstavenstvo Združenia: 

Miroslav Borik  Martin 

Marián Ďurkovič Bratislava 

Ľuboš Elias  B. Bystrica 

Peter Hanzel  Bratislava 

Pavol Horváth  Bratislava 

Martin Chovanec Košice 

Peter Kadlec   MŠVVaŠ SR 

Lukáš Demovič  Bratislava 

Pavol Podhora  Žilina 

Peter Škrovina  Nitra 

Tibor Weis  Zvolen 

 

Revízna komisia Združenia 

Emil Bárta  Bratislava 

Emil Hutňan  Košice 

Martin Stanislav B. Bystrica 

 

Hlasovanie:  za-8, proti-0, zdržal sa-0 

 

Bod 3.  
Informácia o možnej dodatočnej dotácii z ministerstva 

 

Predseda predstavenstva prítomných informoval o priebehu rokovania. 

Bod 4. 
Prípadné nové  projekty pripojenia škôl 
 

Prebehla diskusia o pripravovaných projektoch. Dôležitým aspektom realizácie bude posúdenie 

efektívneho vynaloženie finančných prostriedkov. 

Bod 5. 
Rôzne 

Neboli žiadne príspevky. 

 

Zapísal: Podhora     

Verifikoval: Horváth 


